
Protokół Nr X/2025 

z sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej Mieroszowa 

w dniu 14 stycznia 2025 r. 

w Urzędzie Miejskim w Mieroszowie 

 

Godzina rozpoczęcia: 14 00 

Godzina zakończenia: 14 20 

 

Ad.1. Sesję Rady Miejskiej Mieroszowa otworzyła Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej 

Mieroszowa – Pani Malwina Wojtas-Wlaszczyk 

 

Na podstawie wniosku Burmistrza Mieroszowa z dnia 9 stycznia br. oraz zgodnie z art. 20 ust. 

3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r.  o samorządzie gminnym (t.j. Dz. U. z 2024 r. poz. 1465 ze 

zm.) oraz § 12 ust. 2 Statutu Gminy Mieroszów, została zwołana Sesja Rady Miejskiej 

Mieroszowa w trybie nadzwyczajnym. 

  

Ad.2. Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Malwina Wojtas-Wlaszczyk stwierdziła, 

że na sesji obecnych jest 12 Radnych, czyli ustawowa większość do podejmowania 

prawomocnych decyzji. 

 

Lista obecności 

stanowi załącznik nr 1a do niniejszego protokołu. 

 

Lista obecności zaproszonych gości 

stanowi załącznik nr 1b do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad.3. Przewodnicząca odczytała porządek obrad. 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Sprawdzenie obecności. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie przekazania do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego we Wrocławiu skargi Prokuratora 

Prokuratury Okręgowej w Świdnicy na Uchwałę Nr XXXIV/222/2021 Rady Miejskiej 

Mieroszowa z dnia 30 czerwca 2021 r. w sprawie zasad wynajmowania lokali 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Mieroszów. 

5. Zakończenie obrad. 



Nikt nie wniósł uwag do porządku obrad. 

 

Ad.4. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie przekazania do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego we Wrocławiu skargi Prokuratora Prokuratury 

Okręgowej w Świdnicy na Uchwałę Nr XXXIV/222/2021 Rady Miejskiej Mieroszowa z 

dnia 30 czerwca 2021 r. w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Mieroszów omówiła Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej 

Mieroszowa – Pani Malwina Wojtas-Wlaszczyk. 

 

Wiceprzewodnicząca otworzyła dyskusję. 

W dyskusji głos zabrali: 

Radny – Pan Andrzej Morawski powiedział, że mam pewne zastrzeżenia jeżeli chodzi  

o sposób załatwienia tej sprawy. Jaką mamy tutaj sytuacje, Rada podjęła uchwałę  

w przedmiocie o którym jest mowa, wcześniej projekt był opiniowany przez Radcę prawnego. 

Skoro Rada podjęła taką uchwałę to znaczy, że nie było uwag, w kolejnym etapie przed 

opublikowaniem w Dzienniku Urzędowym było to również sprawdzane i weryfikowane przez 

Wojewodę przez służby prawne, tam też nie było uwag, wobec czego uchwała weszła w życie 

i działała przez okres 3,5 roku. Mamy w tej chwili skargę Prokuratora do Sądu 

Administracyjnego, który zarzuca 4 przekroczenia delegacji ustawowych, jedno zaniechanie 

prawodawcze, ale to jest strona skarżąca. Można się z tymi zarzutami zgadzać czy nie, ale czy 

coś jest zgodne z prawem czy nie zwłaszcza w obrębie prawa administracyjnego decydują Sądy 

Administracyjne. Uważam, że powinno się bronić stanowiska, które było przyjęte w uchwale  

z 2021 roku i przekazać sprawę z tym stanowiskiem Sądowi i niech Sąd rozstrzygnie czy  

w całości zarzuty prokuratora są zasadne czy w części i wówczas jego orzeczenie jeżeli stanie 

się prawomocne będzie podstawą do tego żeby zmienić uchwałę w tym przedmiocie  

i dostosować do odpowiednich przepisów. Gmina w świetle tego, że nie było sygnalizowanych 

żadnych nieprawidłowości, gmina się poddaje, uchylamy sami uchwałę. Uważam, że 

powinniśmy tą sprawę dać do rozstrzygnięcia Sądowi jedynemu właściwemu organowi, który 

się  w tej sprawie może wypowiedzieć. Ja będę przeciwko tej uchwale. 

W związku z wyczerpaniem dyskusji Wiceprzewodnicząca odczytała projekt uchwały  

i poddała go pod głosowanie. 



Uchwała Nr X/72/2025 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 14 stycznia 2025 r.  

w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego we Wrocławiu skargi 

Prokuratora Prokuratury Okręgowej w Świdnicy na Uchwałę Nr XXXIV/222/2021 Rady 

Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 czerwca 2021 r. w sprawie zasad wynajmowania lokali 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Mieroszów została podjęta 6 głosami 

„za”, 1 głosami „przeciw”, 5 „wstrzymujący się”. 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 2 do niniejszego głosowania. 

Uchwała Nr X/72/2025 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 14 stycznia 2025 r.  

w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego we Wrocławiu 

skargi Prokuratora Prokuratury Okręgowej w Świdnicy  

na Uchwałę Nr XXXIV/222/2021 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 czerwca 2021 r. 

w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących  

w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Mieroszów  

stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

Wiceprzewodnicząca – Pani Malwina Wojtas-Wlaszczyk w imieniu Rady Miejskiej 

Mieroszowa złożyła podziękowania za współpracę Zastępy Burmistrza – Panu Piotrowi 

Kraczkowskiemu. 

 

Pan Piotr Kraczkowski powiedział, że bardzo dziękuję za parę miesięcy wspólnej współpracy, 

za to, że zostałem przyjęty przez was w sposób koleżeński i przyjazny z dobrym nastawieniem. 

Przeżyliśmy wspólnie duży żywioł jaki nawiedził Gminę Mieroszów, ale również część 

naszego regionu, całą Kotlinę Kłodzką. Nam się udało przejść przez to suchą stopą przez tą 

powódź, niemniej jednak kosztowała nas trochę trudu. Chciałbym podziękować Burmistrzowi, 

który dał mi możliwość współpracy z Państwem. Bardzo dziękuję. 

Ad. 5. Zakończenie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Wiceprzewodnicząca zamknęła X sesję Rady 

Miejskiej Mieroszowa. 

Protokołowała: 

Anna Maślankiewicz 


